
Referat FAU møte oktober 2022 
Holviga ungdomsskole 
 
 
Dato: 26.10.2022 
 
Til stede: Thomas Askildsen, Tonje Sti, Ruth Thue, Katrin I. Skiftenes, Geir Stian Bjåen, Åse K. 
Windegaard og Asbjørn H. Sundodden. Fra skolen, rektor Tor Helge Olsen  
 
Forfall: Ingen 
 
Deltar: Rektor, 7 personer. Alle møtte 
 
 
Sak nr 1 - Informasjon fra skolen ved rektor Tor Helge Olsen 
 
Generelt 
Skolen vokser, det er en økning i elevtallet på skolen. Pr i dag er det 3+3+2 paralleller. 
 
Elevtallet er 167, mot 150 i vår. En økning på 11%. Prognosen viser en ytterligere økning i 2023 og 
2024. Totalt er skole bygget dimensjonert for maksimalt 280 elever.  
 
 
Skolestrukturen i kommunen diskuteres, årsaken til det er ledige plasser på skolene. I hovedsak er 
det Frivoll skole som er i spill.  
 
 
Laget rundt barnet.  
Fokus for å utnytte de ressursene som finnes ved dersom elever trenger hjelp. Interne, men også en 
stor rekke ekstern deltar ved behov. (helse, politi, ppt barnevern ++) Et eksempel på et behov kan 
være skolevegring, hvor går grensen. Hva er skolens mandat.  
 
Skøytebane 
Tidligere så ble det diskutert muligheten for å anlegge skøytebane på basketbanen. FAU utfordres til 
å se på det på nytt.  
 
Inne temperatur 
Det kommer frem i avisen at en ber om å senke innetemperaturen. Det er ikke gjort noe formelt 
vedtak om det.  
 
 
Sak nr 2 - Informasjon fra KFU møte ved Ruth og Tonje 
 
Det siste møtet var årsmøte.  
Hovedfokus for KFU er kretsgrenser, økonomi og lærer normen.   
 
Stormøte ble gjennomført  
 
 
Sak nr 3 - Eventuelt. 



 
 
Saker som vi ønsker å jobbe med, tas opp neste møte.  
 
Noen forslag. 
Mobbe rapport 
Nasjonale prøver 
Skøyte bane 
Sosialt miljø 


